
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

20.12.2017                                        м.Черкаси                                                 № 17 

 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань розвитку інфраструктури  

та житлово-комунального господарства 

 

 

Всього членів комісії   - 5 

На засіданні присутні  - 3 

  

ПРИСУТНІ: 

Голова комісії:                  - Кокодзей В.М. 

Секретар комісії                 - Далібожак В.М. 

Члени комісії                    -  Волкович В.М.,  

 

ВІДСУТНІ:                         - Кулініч В.В., Футима А.Ф. 

 

 

Запрошені на засідання комісії: 

 Вдовиченко Ярослав Сергійович – завідувач сектору реєстрації 

сільськогосподарської техніки Головного управління Держпродспоживслужби 

в Черкаській області; 

 Карманнік Роман Володимирович - директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації; 

 Капралов Юрій Геннадійович – головний спеціаліст організаційного 

відділу виконавчого апарату обласної ради; 

 Митюк Тетяна Сергіївна - заступник директора Департаменту фінансів 

облдержадміністрації; 

 Чубань Сергій Васильович - начальник управління транспорту, 

дорожнього господарства та оборонно-промислового комплексу 

облдержадміністрації. 

 

 

 



ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про План реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2018 – 2020 роки 

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

 

2. Про внесення змін до рішення обласної   ради  від  23.12.2016  № 

11-2/VII «Про обласний бюджет на 2017 рік» 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту 

фінансів облдержадміністрації 

 

3. Про обласний бюджет на 2018 рік 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту 

фінансів облдержадміністрації 

 

4. Про план роботи Черкаської обласної ради на 2018 рік 

Капралов  

Юрій Геннадійович 

- головний спеціаліст організаційного 

відділу виконавчого апарату обласної 

ради 

 

5. Про внесення змін до обласної програми фінансування ремонту 

доріг загального користування державного і місцевого значення, які проходять 

територією Черкаської області, та розвитку дорожньої інфраструктури на 2016-

2018 роки 

Чубань 

Сергій Васильович 

- начальник управління транспорту, 

дорожнього господарства та оборонно-

промислового комплексу 

облдержадміністрації 

 

6. Про розгляд депутатського звернення Пошиваника М.М. щодо 

реєстрації та зняття з обліку сільгосптехніки 

Кокодзей 

Володимир Миколайович 

- голова постійної комісії 

 

Вдовиченко 

Ярослав Сергійович 

- завідувач сектору реєстрації 

сільськогосподарської техніки Головного 

управління Держпродспоживслужби в 

Черкаській області 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

 Карманніка Р.В., який ознайомив членів постійної комісії з проектом 

рішення   «Про План реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2018 – 2020 роки».  

 



Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються до протоколу 

(додаток 1). 

 

В  обговоренні  взяли   участь:    Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 17/1 додається до протоколу (додаток 2). 
 

  «За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

2. СЛУХАЛИ: 

 Митюк Т.С., яка ознайомила членів постійної комісії з проектом рішення 

«Про  внесення змін до рішення обласної ради  від  23.12.2016  № 11-2/VII «Про 

обласний бюджет на 2017 рік».  

Тетяна Сергіївна зазначила, що по Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального господарства Черкаської 

облдержадміністрації враховано зміни відповідно до розпорядження обласної 

державної адміністрації від 24.11.2017 № 756 „Про розподіл міжбюджетних 

трансфертів“. Збільшуються доходи спеціального фонду (бюджету розвитку) 

обласного бюджету на суму 501 800 грн та видатки розвитку на об’єкти: 

 - 500,0 тис. грн. – „Газифікація смт Шрамківка Драбівського району (на 

виконання рішення Господарського суду Черкаської області від 29.02.2016 у 

справі № 925/77/16)“; 

 - 1,8 тис. грн. – „РП холодного водопроводу по вул. Шевченка, 

Молодіжна, Садова, Першотравнева в с. Косарі Кам’янського району 

Черкаської області (на погашення кредиторської заборгованості станом на 

01.01.2013)“. 

 

Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 3). 
 

В   обговоренні   взяли   участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 
 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію рекомендувати розглянути питання на 

сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 17/2 додається до протоколу (додаток 4). 
 

  «За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Митюк Т.С., яка ознайомила членів постійної комісії з проектом рішення 

«Про обласний бюджет на 2018 рік».  



 

Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 5). 
 

В   обговоренні   взяли   участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 
 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію рекомендувати розглянути питання на 

сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 17/3 додається до протоколу (додаток 6). 
 

  «За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

 Капралова Ю.Г., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

план роботи Черкаської обласної ради на 2018 рік». 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 7). 
 

В   обговоренні   взяли   участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 17/4 додається до протоколу (додаток 8). 

 

  «За» –  8,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

5. СЛУХАЛИ:  

 Чубаня С.В., який ознайомив членів постійної комісії з проектом рішення   

«Про внесення змін до обласної програми фінансування ремонту доріг 

загального користування державного і місцевого значення, які проходять 

територією Черкаської області, та розвитку дорожньої інфраструктури на 2016-

2018 роки».  

 Сергій Васильович зазначив, що з 01.01.2018 замовником робіт із ремонту 

та утримання доріг може виступати як Служба автомобільних доріг, як 

балансоутримувач автомобільних доріг державного значення, так і обласна 

державна адміністрація, як балансоутримувач автомобільних доріг місцевого 

значення, в проекті рішення абзац четвертий розділу V „Джерела та порядок 

фінансування Програми“ пропонується викласти в такій редакції „Замовником 

робіт виступає балансоутримувач автомобільних доріг загального користування 

державного та місцевого значення‟. 

З метою мати можливість здійснювати експлуатаційне утримання доріг 

загального користування, у т.ч. їх зимове утримання за рахунок коштів обласної 

програми фінансування ремонту доріг загального користування державного                        



і місцевого значення, які проходять територією Черкаської області, та розвитку 

дорожньої інфраструктури на 2016-2018 роки, проектом рішення передбачено 

абзац п’ятий розділу V „Джерела та порядок фінансування Програми“ після 

слів „світлофорне обладнання, тощо)‟ доповнити словами „а також на 

експлуатаційне утримання доріг загального користування державного та 

місцевого значення‟. 

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються до протоколу 

(додаток 9). 

 

В   обговоренні   взяли   участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 17/5 додається до протоколу (додаток 10). 
 

  «За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

6. СЛУХАЛИ:  

 Кокодзея В.М., який ознайомив членів комісії з депутатським зверненням 

Пошиваника М.М. щодо реєстрації та зняття з обліку сільгосптехніки в 

Черкаській області.  

Вдовиченка Я.С.,  який повідомив, що на даний момент в Черкаській 

області працюють 3 інспектори з реєстрації та зняття з обліку сільгосптехніки. 

На 2018 рік Головним управлінням Держпродспоживслужби в Черкаській 

області заплановано збільшити штатну чисельність сектору реєстрації  

сільськогосподарської техніки на 2 особи. 

 

Текст звернення додається (додаток 11). 

 

В обговоренні   взяли   участь:   Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію інформацію завідувача сектору реєстрації 

сільськогосподарської техніки Головного управління Держпродспоживслужби 

в Черкаській області взяти до відома. 

 

 

Голова комісії         В.М. Кокодзей 

 

 

Секретар комісії         В.М. Далібожак 


